
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 5/2023 

z riadneho zasadnutia zo dňa 4.4.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  

prof. Ing. V. Kutiš, PhD., doc. Ing. M. Bittera, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., doc. Ing. M. Donoval, PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 

 

PRIZVANÝ:  

Ing. P. Telek, PhD. 

 

PROGRAM: 

1. Aktuálny stav prípravy projektu revitalizácie vnútorných priestorov blokov a zateplenie telocviční a vecí s tým 

súvisiacich, finančná analýza, rozsah plánovaných prác – Telek  

2. Návrh parkovacej politiky – Kováč  

3. Rôzne 

 

K BODU 1:  Aktuálny stav prípravy projektu zateplenia telocviční a vecí s tým súvisiacich – Telek 

 
P. Telek informoval RSRA o novom projekte na konzorcia, ktorý má plánované zdroje vo výške 72 mil. Eur.  Náš zámer je 
alokovať v projekt outline pre FEI 50 mil. Projekt má preveriť schopnosť čerpať fond obnovy. Investície za 30 mil. sa 
budú týkať prioritne FEI STU. P. Telek informoval RSRA o pláne zadaptovať átriá. M. Donoval vysvetlil detaily výzvy. 
Nejde o 100% šancu že pôjde výzva a ani to, že STU získa projekt. Celkový zámer by zahŕňal revitalizáciu interiérov 
všetkých blokov, na miestach, kde to bude nutné a revitalizáciu exteriérov vnútroblokov. Je dôležité vyšpecifikovať 
detaily projektu. Do 3 mesiacov by mala byť uzavretá diskusia s ústavmi. Treba v prvom rade identifikovať najmä počet 
laboratórií. 1Q 2026 musí byť projekt ukončený, preto plánovanie s ústavmi musí začať ASAP.  
 
Z diskusie: 

• M. Donoval otvoril otázku financovania projekcie konzorcií. Členovia RSRA sa dohodli, že je nevyhnutné to riešiť 

ako súčasť všetkých investičných akcií. 

• V. Kutiš otvoril otázku využitia bloku A. Členovia RSRA sa uzniesli, že A blok sa zrekonštruuje ako kancelárske 
priestory a bude využitý ako blok inovácií a spolupráce s praxou, kde budú umiestnené firmy blízke FEI.  

• V. Kutiš konštatoval, že projektovanie by malo v rámci komunikácie s ústavmi aj definovať normatív na 
kancelárske priestory pre profesorov, docentov a asistentov ako aj laboratórií a učební. Jedna z prvých úloh 
zvolených riaditeľov od 1.5 bude jednak zmapovanie reálnych priestorových potrieb jednotlivých ústavov ako aj 
vyšpecifikovanie potrebnej infraštruktúry pre jednotlivé laboratória. 

• V rámci diskusie taktiež vyplynulo, že priestor, ktorý jednotlivé ústavy nevyužívajú na svoju priamu potrebu vo 
forme kancelárií, učební a laboratórií, budú priamo spravované fakultou, t.j. prenájom ako aj starostlivosť o 
tieto priestory preberie fakulta. Zisky z takýchto prenájmov rekonštrukciu resp. Starostlivosť o všetky priestory 
fakulty podľa aktuálnej potreby.mov budú následne použité  

• Diskutovalo sa o možnosti čiastočného prekrytia jedného alebo viacerých vnútroblokov. Z diskusie vyplynulo, že 
pre účely zamýšľaného kongresového centra sa javí ako veľmi vhodný priestor na zakrytie medzi blokmi A a B, 
zatiaľ čo z hľadiska obslužnosti sa javí výhodne priestor medzi blokmi C a D. Preto sa dokumentácia pripraví pre 
oba tieto vnútrobloky. 
 

 

K BODU 2:  Rozpis dotácie – Bittera, Kutiš 

 

V. Kutiš otvoril diskusiu ohľadom rozpisu dotácie z úrovne R-STU. V rámci snahy navrhnúť vyrovnaný rozpočet STU 
pokračujú diskusie ohľadom finančných problémov R-STU a možnostiach, ako nájsť zdroje na pokrytie nákladov. Naďalej 
sa diskutuje o návrhu zo strany fakúlt pokryť 5% financovanie projektu ACCORD. Pretrvávajú nejasnosti vo financovaní 



 

tohto projektu, stále nie sú ujasnené sumy a aj návrhy na spoluúčasť FEI STU sa v priebehu času menia. Súčasne sa 
diskutuje o presune nákladov za softvér z univerzitného rozpočtu na vrub fakúlt. Celkovo chcel rektor navýšiť rozpočet 
R-STU na 13,5%, čo je ale v rozpore s metodikou rozpisu dotácie, kde pre RSTU je stanovená hodnota 11%. Z aktuálneho 
návrhu vyplýva, že fakulty budú znášať náklady na spolufinancovanie dodatočnej sumy pre ACCORD, čo pre FEI STU 
predstavuje cca 315 tisíc eur ako aj náklady na softvér. Dekani požadujú od RSTU jednak skutočné nákladové položky 
rektorátu za predchádzajúci rok 2022 ako aj optimalizáciu jednotlivých položiek. Ďalej pokračujú rokovania o rozpise 
dotácie z úrovne rektorátu na fakulty.  
 

K BODU 3:  Audit administrovania projektov – Miklovič, Donoval 

 

P. Miklovič informoval RSRA, že v období rokov 2020-2021 spol. ADDSEN realizovala na FEI STU audit medzinárodných 

projektov. Dôvodom boli opakujúce sa problémy pri schvaľovaní čerpania v systéme EKAS. Audit okrem iného 

konštatoval, že na FEI STU je takmer exkluzívna orientácia predpisov na projekty štrukturálnych fondov, že úlohy 

projektového strediska sa týkajú (takmer) výlučne štrukturálnych fondov. Projekty sa administrujú a riešia na základe 

zvyklostí, väčšinou bez znalosti podmienok grantovej zmluvy. Nevyužívajú sa možnosti programov EÚ v oblasti 

projektového odmeňovania a riešitelia sú zaťažení úlohami, ktoré považujú za im neprislúchajúce. ADDSEN nedokončil 

svoje aktivity (pravdepodobne kvôli auditu projektu A. Chválu) a je nutné, aby objednané procesy a dokumenty boli 

riadne odovzdané a realizované. Až potom bude možné začať uvažovať o preplatení faktúry z R-STU.  

 

K BODU 4:  Rôzne  

 

• M. Donoval informoval, že v prípade podnikových štipendií sa stále čaká na vyjadrenie R-STU. 

 

 

Nasledujúce riadne zasadnutie RSRA bude až 25.4.2023 o 9:00 v D124. 
 
 
 

Zapísal: 10.4.2023      Zápisnicu overil: 10.4.2023 

Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 


